
Reactie bestuur op verenigingsvoorstellen ALV 5 maart 2021 
 
In de aankondiging van deze ALV heeft het bestuur op 23 januari reeds aangegeven dat er opnieuw in 
‘corona-stijl’ wordt vergaderd. Dat betekent dat we de vergadering hebben uitgeschreven conform de 
corona-wet en alleen noodzakelijke keuzes voorleggen ter stemming. We hebben als bestuur op dat 
moment voorgesteld om van seizoen 2021 zoveel mogelijk een kopie te maken van vorig jaar.  
 
We hoeven dan over weinig onderwerpen te stemmen, belangrijkste is dat we de financiën goedgekeurd 
krijgen en de kampioenschappen vastgesteld worden. In de agenda hebben we de vergaderorde 
opgenomen. Met beide agendapunten wordt voldaan aan de minimale vereisten om een vergadering te 
houden. Zo wordt het boekjaar 2020 afgesloten en wordt besloten op welke wijze de kampioenschappen 
worden vervlogen. In de Najaars-ALV is reeds het vervoersprogramma vastgesteld. Alle onderwerpen 
waar over gediscussieerd moet kunnen worden zodat de kiesmannen in de vergadering hun mening 
kunnen geven en zo nodig bijstellen, kunnen we niet agenderen omdat we niet fysiek kunnen vergaderen. 
Besluiten en voorstellen over samenwerking met afdeling 10 willen we daarom, net als afgelopen najaar, 
tot nader order aanhouden. Ook voeren we geen nieuw beleid en stellen we geen grote aanpassingen 
voor in de begroting. Eigenlijk verlengen we de afspraken van najaar 2019 en voorjaar 2020 met een jaar.  
 
Als bestuur zouden we liever gewoon vergaderen zoals we dat gewend zijn, maar dat kan op dit moment 
helaas niet. We hopen dat dit najaar er weer voldoende mogelijkheden zijn om dat te kunnen doen, zodat 
we onderwerpen als samenspel-indeling, ledenraad NPO of samenwerken met afdeling 10 goed met 
elkaar kunnen doorspreken. Tot die tijd ‘passen we op de winkel’ en zorgen we vooral dat we kunnen 
vliegen en met elkaar spelplezier houden.  
 
Van een aantal verenigingen hebben we voorstellen gekregen. Geen van de voorstellen zetten we op de 
agenda om over te stemmen, om bovengenoemde reden. De agenda blijft daarom ongewijzigd en we 
verwachten dus de stemformulieren uiterlijk op 14 maart 2021 retour over het stempunt 
kampioenschappen. 
Uiteraard reageren we als bestuur wel op de ingestuurde voorstellen: 

 De Blauwband stelt voor om de agendapunten 9 en 7 om te wisselen, zodat eventuele stemming 
over verenigingsvoorstellen eerder wordt behandeld als de afdelingsvoorstellen. Omdat we geen 
stemming houden over de verenigingsvoorstellen nemen we dit punt niet over.  
Daarnaast draagt deze vereniging het afdelingsbestuur op de samenstelling van de 
Samenspelcommissie wijzigen in de commissie vluchtverloop. Als bestuur zijn we niet gediend 
van de wijze waarop dit voorstel wordt gemotiveerd. We snappen dat de Blauwband niet 
tevreden is over de voortgang van de analyse van de commissie. Om dit op deze manier kenbaar 
te maken getuigt echter van weinig respect voor de vrijwilligers van deze commissie, bovendien 
wordt wel heel summier toegelicht waarom de commissie ‘gewijzigd’ zou moeten worden en ook 
ontbreekt een voorstel hoe de nieuw te vormen commissie er dan wel zou moeten uitzien.  
Als bestuur valt ons de voortgang ook tegen, echter dat is niet alleen de commissie aan te 
rekenen. Compuclub (wat afgelopen najaar in andere handen is gekomen) heeft pas in februari 
de benodigde gegevens aangeleverd, na lang en indringend aandringen van ons bestuur. We 
verwachten dat de commissie binnenkort met een uitgebreider stuk zal komen. Overigens was 
en is de verwachting van het bestuur niet dat de samenspelindeling zal worden gewijzigd, wat op 
de voorjaarsvergadering 2020 ook zo is vastgesteld. 

 Ons Genoegen, Gevleugelde Vrienden, Duivensport Heerenveen en De Postduif TW stellen alle 
vier voor om de samenwerking met afdeling 10 aan te passen of op te schorten. Heerenveen 
dient haar eerdere voorstel (inclusief pre-advies) opnieuw in. Ons pre-advies als bestuur blijft 
hetzelfde, wij houden dit voorstel aan. Dat is ook onze reactie op de voorstellen van Harlingen, 
Twijzelerheide en Zwartsluis. De GIS-analyse zal meer beeld geven over hoe de gezamenlijke 
lossingen zijn verlopen en welke invloed dat heeft op eerlijk(er) spel. Daarnaast hebben we aan 
het eind van dit seizoen duidelijk beeld welke besparingen gezamenlijk vervoer oplevert. We 
weten van seizoen 2020 dat hiermee al een behoorlijke besparing is gerealiseerd doordat er 
minder vrachtauto’s zijn ingezet. Dit komt door vooraf opgeven van het aantal manden en 



vroegtijdig samenvoegen van wagens van 10 & 11 die doorgaan naar de losplaats. De eerste 
vergadering na Corona zullen we dit uitgebreid bespreken. 

 Damwoude geeft onze kiesmannen een aantal aandachtspunten mee voor de Ledenraad van de 
NPO. We hebben als afdelingsbestuur een aantal keren informeel overleg gehad met het nieuwe 
NPO bestuur. Aan de ene kant zien we dat er voortvarend wordt gewerkt om orde op zaken te 
brengen, waaronder het aangetroffen dossier van pensioenen, onder bemensing van het bureau 
en reglementen en statuten. Daarnaast wordt er ook nieuw beleid voorgesteld (doping, 
wedvluchtbegeleiding, hitteprotocol). Onze afdeling heeft zich al kritisch uitgelaten over het feit 
dat bestuur NPO haar bevoegdheden wilde uitbreiden (vooral over code rood) en de 
toegenomen kosten per duif (olympiade, doping, cloud). Dat zal onze kiesman ook doen op de 
komende Ledenraden op 13 en 31 maart. We zullen als bestuur voor 13 maart onze inbreng voor 
de Ledenraad communiceren via de website.  

 


